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Ügyiratszám: 09/30-31/2023. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 5. napján 14:00 órakor 

kezdődő közmeghallgatásán a Városháza (2131 Göd, Pesti út 81.) üléstermében.  

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint. (Nincsenek jelen Andrejka Zombor és Csányi József képviselők, akik 

előre jelezték távolmaradásukat. A Képviselő-testület tagjainak létszáma: 11 fő, jelen van: 9 fő, nincs 

jelen: 2 fő.) 

 

Tárgy: a Képviselő-testület helyi lakosság, valamint a helyben érdekelt szervezetek képviselőinek 

személyes megjelenése nélküli - a veszélyhelyzet ideje alatt egyes szervezetek működésére vonatkozó, 

továbbá egyes közigazgatási eljárási szabályok megállapításáról szóló 146/2023. (IV. 27.) Korm. 

rendelet 5. §-a alapján tartott -közmeghallgatása 

 

Kammerer Zoltán: Tisztelettel köszöntöm a mai közmeghallgatáson megjelent képviselőket és az online 

nézőinket! Határozatképesek vagyunk, előre jelezték távolmaradásukat Andrejka Zombor és Csányi 

József képviselők, Lőrincz László képviselő úr pedig később csatlakozik hozzánk. Nem jelezte előre 

távolmaradását Szilágyi László képviselő. Tájékoztatom Önöket, hogy a mai eseményen a meghívóban 

foglaltaknak megfelelően, az október 3-án 12:00 óráig az Önkormányzat felületén megküldött 

kérdésekre válaszolunk.  

 

Szilágyi László képviselő megérkezett az ülésterembe.  

 

Kammerer Zoltán: Rendkívül nagy érdeklődés övezte a közmeghallgatást, rengeteg kérdés érkezett, 

éppen ezért döntöttünk az online forma mellett, mert így jóval nagyobb kör tehette fel kérdéseit, mint 

erre személyesen lehetőség lett volna. Ráadásul rengeteg bonyolult szakmai kérdést kaptunk, ezekre 

igyekszünk kidolgozott, minden részletre kiterjedő, informatív válaszokat adni a gödieknek. 

Tájékoztatom Önöket, hogy a közmeghallgatás a következő rend szerint fog lezajlani. Először én mint 

polgármester válaszolok a hozzám intézett kérdésekre, utána jegyző asszony, majd őt követik az 

önkormányzati képviselők ültetési sorrendben, akik képviselői és tanácsnoki minőségben egyaránt 

válaszolnak a nekik címzett kérdésekre. A kérdéseket beküldők nevei adatvédelmi okok miatt nem 

hangozhatnak el a közmeghallgatás során, ezért a kérdések megválaszolása előtt az előzetesen 

megkapott kérdéshez tartozó egyedi azonosítószámot fogjuk beolvasni, amelyből azonosítani tudják 

magukat a kérdezők. Több kérdés érkezett arra vonatkozóan, hogy a gödi Képviselő-testület üléseit 

miért nem közvetítjük online. A kérdést megvizsgáltuk, az online közvetítés nem kötelező, viszont 

rendkívül költséges. Részemről soha nem hangzott el olyan ígéret, hogy ezeket a költségeket vállaljuk. 

Az üléseink nyilvánosak, ezekről felvétel készíthető, élőben közvetíthetőek, és az ülésekről készült 

jegyzőkönyv a god.hu oldalon is elérhető. Az online közvetítésre vonatkozókhoz hasonlóan, számos 

más kérdés ismétlődött a beküldöttek között, ezekre összevont, átfogó és informatív beszámolókkal 

készültem. Ezekkel a beszámolókkal az adott témában feltett összes kérdésre igyekszem választ adni, 

majd utána következik az egyedi kérdések megválaszolása. 

 

A következő témakörökből tartok összevont beszámolót: 

 

1) Pest vármegyei támogatások 

2) Samsunggal kapcsolatos kérdések 

3) Útfelújításokkal kapcsolatos kérdések (ideértve a járdákat, úttesteket, kerékpárutakat) 

4) Bölcsődék, óvodák, iskolák 

5) Felsőgödi posta és bankautomata 

6) MÁV-területek 

7) Köztisztaság és zöldterületek rendezése 

8) Közbiztonság és közterület-felügyelet 

9) Városi rendezvények 
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Kammerer Zoltán: Tájékoztatom Önöket, hogy beérkezett néhány olyan személyes, hatósági vagy 

szociális jellegű megkeresés, amely nem kifejezetten a közmeghallgatás tárgyát képezi, ezekkel 

kapcsolatban munkatársaim a napokban felkeresik a kérdezőket a megadott elérhetőségeiken. 

 

1) Pest vármegyei támogatások 

 

Kammerer Zoltán: Az elmúlt két évben Pest Vármegye (Önkormányzata) támogatásából közel 800 

millió forint értékű beruházás valósult meg Gödön. Ebből 5 utat építettünk meg és újítottunk fel, az utak 

mellett zöldfelület fejlesztése is történt, amely nem csak fák és cserjék ültetéséből állt. Sikerrel 

pályáztunk járdaépítésekre, térrendezésre, valamint csatornázásra is. Ebből a forrásból a Nemeskéri 

parkerdő, ismertebb nevén Kiserdő Közjóléti Fejlesztési Tervét is elkészítették a szakemberek, 

megtörtént a meglévő faállomány felmérése és a gyalogösvények melletti balesetveszélyes ágak 

eltávolítása. Az idei évben 500 millió forint működési támogatást kaptunk a megnövekedett 

energiaköltségek és bérek kifizetéséhez, valamint további egy milliárd forintot fordíthatunk a város 

fejlesztését szolgáló beruházásokra.  

 

Ebből a keretből tervezzük ütemezetten többek között: 

- felújítani meglévő játszótereinket; 

- bővíteni a közterületi térfigyelő rendszert például az iskoláknál, valamint egyéb forgalmasabb 

helyszíneken; 

- pótolni a tönkrement buszmegállókat és padokat; 

- folytatni az utak, járdák terveztetését és megépítését; 

- gondoskodni zöldfelületeink rendezettségéről és további fákat, évelőket ültetni városszerte; 

- megkezdeni a közvilágítás LED-esítését és a hiányzó szakaszok megépítését, mint például a 

volt golfpálya melletti kerékpárútnál és az Öregfutó utcában; 

- elindítani a terveztetését az alsógödi Széchenyi Csárda felújításának, ahol az első ajánlatok már 

meg is érkeztek, valamint forrást keresünk az Alsógödi Csónakház mielőbbi újjáépítésére a 

meglévő engedélyes tervek átdolgozásával egyidőben; 

- gondoskodni a Huzella tornacsarnok fűtésrendszerének felújításáról és a Balázsovits 

tornacsarnok hűtő- és fűtőrendszerének kiegészítéséről, hogy sportolóink kulturált körülmények 

között tudjanak felkészülni. 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete által, valamit Pest Vármegye (Önkormányzata) 

Közgyűlése által elfogadott keretprogramból a támogatást projektenként lehet lehívni, tehát nincs arról 

szó, hogy a megítélt támogatást egyben kiutalták volna részünkre. A városnak minden körzetre 

vonatkozónak vannak fejlesztési céljai. Az elmúlt időszakban már megvalósult beruházásokról és a 

keretprogramból tervezett lehívásokról külön részletes tájékoztató készül, amely rövidesen elérhető lesz 

felületeinken. 

 

Lőrincz László képviselő megérkezett az ülésterembe.  

 

2) Samsunggal kapcsolatos kérdések 

 

Kammerer Zoltán: A gyár körüli talajvízmonitoring-rendszer kialakítására a Lawand Kft. készített 

tanulmányt idén márciusban. Az ebben foglaltak alapján történő alapállapot felmérésére és 6 darab 

monitoringkút kialakítására vonatkozó közbeszerzés már kiírás alatt áll. A talajvízvizsgálatokon túl több 

céget is megkerestünk a Göd Fejlődéséért Közalapítvány által megkezdett zajmonitoring folytatására, 

valamint a levegőminőségre vonatkozó monitoringrendszer kialakításának lehetőségei kapcsán. 

Ezeknek a rendszereknek a telepítésre vonatkozó közbeszerzését még az idei évben szeretnék 

megindítani. A gyár körüli zajvédő fal, melyet a Samsung telepített, elkészült. Reméljük, hatékonyan 

fogja csökkenteni a gyártás során keletkező zajokat. A hűtőtornyok zajcsökkentésére megkezdődött a 

zajvédő burák kiépítése, telepítésük folyamatosan zajlik. A kiépített MOLARI, azaz Monitoring és 

Lakossági Riasztó Rendszer üzemeltetése nem önkormányzati hatáskör, a jelzések közvetlenül a 
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Katasztrófavédelemhez futnak be. A rendszer célja a magasabb szintű üzemi felügyelet biztosítása és a 

lakosság biztonságának növelése. A gyár környékén lakók a rendszer próbáját minden hónap első 

hétfőjén hallhatják. A jelenlegi információnk szerint a gyár területe nem növekszik tovább. Az M2 keleti 

oldalán egy csomagolóüzem telepítésről van információnk. Az ivó- és ipari vízvezetékek fektetése során 

az önkormányzati területről kivágott fák pótlását a kivitelezőnek előírtuk, így a város területén belül 

kerülnek kijelölésre az ültetési helyszínek. A Duna-Ipoly Nemzeti Park Igazgatósága által kezelt védett 

területeken a szakhatóságok és a nemzeti park engedélyével és folyamatos felügyeletével végezték el a 

kivitelezést. Már a kivitelezés megkezdése előtt fel lettek tárva a védendő fajok, ezeket karóval meg is 

jelölték, az áttelepítésre engedélyezett tervvel rendelkeztek, és a védett növények visszaültetése a 

kivitelezés befejezésével még az idei évben megtörténik. A fakivágással érintett szakaszokon a fák 

pótlása a hatóság által is kiírásra került. 

 

3) Útfelújításokkal kapcsolatos kérdések (ideértve a járdákat, úttesteket, kerékpárutakat) 

 

Kammerer Zoltán: Jelenleg városunkban három út felújítása zajlik, Duna út, Béke út és Alkotmány utca 

zsákutcai szakasza. A Duna út felújítása a Magyar Közút hatáskörében történik, megépülnek az eddig 

hiányzó járdaszakaszok, rendezett csapadékvíz-elvezetés lesz, valamint a beteg és többször csonkolt fák 

cseréje is megvalósul. Azokon a helyeken, ahol túl keskeny sáv alakul ki az út és a járdaszegély között 

a faültetéshez, virágládákban évelő cserjéket fogunk telepíteni. Jövő hét hétfőtől a Duna úton ismét 

közlekedni lehet a Madách utcáig úgy, hogy a Rákóczi útig mindkét irányban lehet haladni, a Honvéd 

sor és a Madách Imre utcában a közúti forgalom pedig ismét egyirányúsítva lesz. A Béke út felújítása 

során megújul a töredezett, sokszor javított aszfalt, a kétirányú szakaszon 4,5 méteres útfelület jön létre. 

Átépítésre kerül a Petőfi Sándor utca és a Vasvári Pál utca közötti járdaszakasz, rendezzük a 

csapadékvizek szikkasztását, új parkolók és kerékpártárolók kerülnek kialakításra, valamint itt is 

lecserélésre kerül a sérült növényzet. A felújítással érintett szakaszon 30 darab, a helyszíni 

adottságokhoz illeszkedő új fa ültetése fog megvalósulni, a kivitelezés az idei évben befejeződik. Az 

Alkotmány utcánál a hosszú évek óta fennálló csapadékvíz-problémákat fogjuk megoldani az út 

szintjének rendezésével, ennek várható befejezése október közepe. Napokon belül kiírásra kerül a Csaba 

utca, Délibáb utca, József Attila utca és Vörösmarty utca útépítése, folyamatban van a tervezése a Babits 

Mihály utcának, Csokonai utcának, Ilona utcának, Rómaiak útjának, Szamos utcának, Sellő utcának, 

valamint tervezzük, hogy kialakítjuk a neveleki városrész könnyebb megközelíthetőségét. Célunk, hogy 

jövőre ezeknek az utcáknak az útépítése is megvalósulhasson. Kipróbálunk egy „remix” nevű eljárást, 

amit a földutak jobb minőségű stabilizálására lehet felhasználni. A mintaprojekt várhatóan a Hajnal 

utcában fog megvalósulni. A város területén belül szintén a Magyar Közút beruházásában valósul meg 

az M2 új félcsomópontja és a Nemeskéri-Kiss Miklós út közötti összekötő út megépítése, ami mellett 

bicikliút is lesz. Ennek befejezési határideje 2024. év vége. A további, nem említett szilárd burkolattal 

nem rendelkező utcák megépítésére ütemtervet állítunk össze, ami elérhető lesz Göd város honlapján. 

Járdaépítések és felújítások az útfelújításokkal érintett szakaszokon is megvalósulnak, de ezeken túl 

megkezdtük a Duna út Pesti út-Duna közötti, valamint a Béke út vasút és Nemeskéri-Kiss Miklós út 

közötti szakaszán is a járdák felújítását. Ezek befejezése után a Nemeskéri-Kiss Miklós úti járda a 

Rómaiak útja és a gumiszervíz közötti szakaszon fog megvalósulni, de terveztetni fogjuk a Pesti út 

Köztársaság út-Mikes Kelemen utca közötti részét is. A beérkezett lakossági felvetéseket, Pesti út eleje, 

megkezdett szakaszok folytatása, minden esetben megvizsgáljuk és figyelembe vesszük a járdaépítések 

ütemezése során. A városi kerékpárút-hálózat fejlesztésének irányát a hatályos szerkezeti terv 

tartalmazza, mely 2016-ban lett elfogadva. A településrendezési eszközök felülvizsgálata jogszabályi 

változás miatt megkezdődött, így mind az észak-déli, mind a kelet-nyugati kerékpáros tengelyek újból 

felülvizsgálásra kerülnek. Célunk a meglévő szakaszok összekötésének biztosítása, majd 

továbbfejlesztése. 

 

4) Bölcsődék, óvodák, iskolák 

 

Kammerer Zoltán: Tavalyi évben az Oktatási Hivatal szülői kérelem alapján 45 gyermek számára 

engedélyezte, bár már elmúltak hatévesek, hogy ne kelljen megkezdeni tanulmányaikat az általános 

iskolában, hanem maradhassanak az óvodában. Ez közel két teljes csoportnyi gyerek, és ez a mozzanat 

visszaduzzasztotta a létszámot a bölcsődéig. A bölcsőde vezetője szintén szülői kérelemre próbálta 
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visszatartani a gyermekeket az intézményben. 4 éves korig ez orvosi javaslat alapján lehetséges, hogy 

ne kelljen megkezdeni a gyerekeknek az óvodai nevelési évet. Idén ez a helyzet tetőzött. Az Oktatási 

Hivatal újra engedélyezte, igaz kisebb létszámban szülői kérelemre, hogy hatévesnél idősebb gyermekek 

maradhassanak az óvodai nevelés keretében. Ez a folyamat odáig jutott, hogy jelenleg már a 20 %-os 

férőhelyszám-túllépés sem elegendő a helyzet kezelésére. Ezen túlmenően azt is figyelembe kell 

vennünk, hogy Göd, amellett, hogy egy komoly múlttal rendelkező település, Budapest egyik 

legnépszerűbb és leggyorsabban fejlődő agglomerációjának is számít. Az utóbbi években sokan 

költöztek hozzánk, így rengeteg kisgyermekes család él itt, ez is az oka annak, hogy minden nevelési 

intézményünk teljes kapacitással működik, szemben azokkal a településekkel, vagy éppen fővárosi 

kerületekkel, ahol az alacsony létszám miatt sok helyen a részleges vagy teljes bezárás is szóba kerül. 

Így kénytelen volt mindkét gödi óvoda a köznevelési törvény nyolcadik paragrafusában foglalt 

előíráshoz ragaszkodni, mely szerint csak azokat a gyermekeket kötelesek felvenni, akik betöltötték 

harmadik életévüket augusztus 31-ig. Ezt meghaladóan csak akkor vehetnek fel gyerekeket az óvodák, 

amennyiben a felvétel nem veszélyezteti a kötelezően felveendő gyermekek intézményi elhelyezését. 

Az Önkormányzat természetesen minden erejével azon van, hogy megfelelő megoldást találjon erre a 

helyzetre. Felmerült ötletként, ez már közbeszéd tárgya is, hogy a Kék Duna üdülő területén 

alakíthatnánk ki csoportszobákat, azonban a létesítmény nem önkormányzati tulajdonú, és a tulajdonjog 

megszerzése hosszadalmas folyamat. Bölcsődei férőhelybővítésre, 56 férőhelyre sikeresen pályázott az 

Önkormányzat. A pályázati összeg összesen 840 millió forint, ami 660 millió forint EU-s pályázati 

összegből és 180 millió forint állami támogatási keretből valósul meg. A bölcsőde Jávorka utcai 

helyszíne több szempontból is aggályos volt, jelen helyzetben ez az óvoda telítettsége miatt is gondot 

jelentene. Ezért most folyamatos egyeztetések zajlanak, hogy megtaláljuk a megfelelő helyszínét a 

szinte 100 százalékban pályázati forrásból megvalósuló új bölcsődének. A vállalásunk szerint az új 

bölcsődére még idén meglesznek az engedélyes tervek, jövőre indulhat az építkezés, és 2025 őszén 

megnyílhat a város új bölcsődéje. A részletes tervkidolgozás során a bölcsődeépítésre vonatkozó 

szabványon túl pedig az óvodaépítésekre vonatkozó szabályokat is figyelembe vesszük, így hosszú 

távon, ha szükséges, funkcióváltással lehet reagálni a folyamatosan változó helyi igényekre. Az állami 

fenntartású általános iskoláinkban is volt férőhelyprobléma a tanév kezdete előtt, de ezt a Tankerület 

megoldotta, részben modern konténerhelyiségek felállításával a Huzella Iskolában. A végső megoldást 

az úgynevezett beütőpálya helyén létesítendő új általános iskola fogja megoldani. Az új iskola 

megvalósításának időpontja még nem ismert előttünk. 

 

5) Felsőgödi posta és bankautomata 

 

Kammerer Zoltán: Múlt hét kedden volt nálunk személyesen a CIB-bank vezetősége, központi téma volt 

az automata, vagy automaták kihelyezése, kimondottan Felsőgödre. Azért a CIB, mert jelenleg az 

Önkormányzatnak ez a társaság a számlavezetője. Több lehetséges helyszín szóba került, a CIB műszaki 

osztálya ezeket végigjárja, és javaslatot tesz arra, hogy hova lehet ezeket a készülékeket telepíteni. Ez 

összefügg a régi Posta sorsával is. Azt szeretnék elérni, hogy legyen Felsőgödön Posta, ahol egy CIB-

es bankautomata is üzemelhetne. 

 

A felsőgödi Posta ügyében négyféle lehetőség van: 

- A verzió az, hogy a Posta újraindítja a szolgáltatást Felsőgödön, ez a városnak évi 40 millió 

forintjába kerül.  

- B verzió, hogy a Postától kibéreljük a régi épületet, és egy postapartneri megállapodás keretében 

Postapontot nyitunk meg, ez egy kicsit olcsóbb, de ebben az esetben szűkül a szolgáltatások 

köre csekkbefizető automatára, csomagátvevő automatára, és így egy ablaknál lenne csak 

kiszolgálás.  

- A C verzió, hogy Felsőgödön, egy forgalmas helyen találunk egy postapartneri pontnak 

megfelelő helyiséget, amit kibérlünk és üzemeltetünk.  

- A D verzió olyan, amit én is, és a legtöbb gödi is szeretne, de engedjék meg, hogy erről még 

néhány hétig ne mondjak többet.  

 

Száz szónak is egy a vége, rövidesen újra lesz működő postai szolgáltatás Felsőgödön. 
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6) MÁV-területek 

 

Kammerer Zoltán: A MÁV-parkolókkal kapcsolatban az a helyzet, hogy mindhárom pályaudvarra 

vannak nagyon látványos tervek. Egy hónapja mutatták be Gödön az aktuális tervezési fázist a MÁV 

képviselői. Az engedélyes tervek év végével készülnek el. Ismerve a pénzügyi lehetőségeiket, ezekre a 

beruházásokra forrás egyhamar nem lesz. Ezért egy MÁV-val való együttműködés keretein belül a 

feladat ránk hárulhat. Amit ígérhetek, hogy a következő öt évben megfelelő mennyiségű és minőségű 

parkoló áll majd rendelkezésre mindhárom vasútállomás környékén, ha a MÁV betartja a megállapodás 

rá vonatkozó részleteit. A felsőgödi aluljáró lépcsőjét a MÁV felújította, majd megállapították, hogy 

rossz minőségben készült el a munka, ezért biztonsági okokból lezárták a lépcsőt. Folyamatosan 

egyeztetünk velük, hogy akár a város költségén megjavítanánk a lépcsőt, de miután MÁV-területről 

beszélünk, ezért semmi jogunk hozzányúlni, amig ők nem adnak engedélyt, de nagyon szeretném, ha a 

helyzet minél hamarabb megoldódna. Több kérdés kaptunk az alsógödi gyalogosfelüljáróra 

vonatkozóan. 3 évvel ezelőtti adatok alapján 120 millió forint lett volna a felújítás, ez ma körülbelül 

200-300 millió forint lenne. A felüljáróhoz kevesen laktak közelebb, mint én, nekem is a szívemhez nőtt, 

de rendeltetésszerűen kevesen használták mindig, hiszen van sorompónk és biztonságos gumírozott 

átjárónk gyalogoslassítóval együtt. Mint műemlékre nincs 300 millió forintja a városnak. Annak kell 

örülnünk, hogy a MÁV még nem bontotta el az építményt, mert így még van némi esély arra, hogy 

műemléki jellegét megtartva fennmaradjon. Az alsógödi állomásra telepítettünk már térfigyelő kamerát, 

elsősorban azért, hogy a biciklitárolók védettebbek legyenek, a gödi vasútállomásra is tervezzük 

térfigyelő kamera telepítését. Felsőgödön pedig kint voltam Pintér György képviselőtársammal és a 

városi rendőrőrs vezetőjével, akinek véleményét kikérve 4-5 kamera helyét kijelöltük. Jelenleg ezek 

telepítése tervezés alatt áll. Ha elkészülnek a tervek, indulhat a kivitelezés, mert a forrás megvan, 

ugyanis erre saját képviselői keretünket fogjuk felhasználni. Sőt Markó József képviselő úr is jelezte, 

hogy saját keretével ő is beszáll a finanszírozásba. A vasútállomások rövidesen egész Gödön kamerákkal 

védettek lesznek. Bátran ki merem jelenteni, hogy nálam többször kevesen használják az Alagút utcai 

aluljárót. Én lennék a legboldogabb, ha kétsávosra lehetne bővítve, de a magánvéleményem az, hogy 

erre kevés az esély. Ha mégis sikerülne, az Alagút utca keresztmetszete akkor sem lenne elegendő a 

zavartalan kétirányú közlekedéshez. 

 

7) Köztisztaság és zöldterületek rendezése 

 

Kammerer Zoltán: A köztisztaság és a zöldterületek rendezésén folyamatosan dolgozunk. A probléma 

megoldása folyamatos felülvizsgálatokat és erőforrásokat igényel, ezért külön dedikált munkatárs 

foglalkozik a közterek állapotával. Igyekszünk rendbe tenni mindent, azonban az előző városvezetés 

nem fordított kellő figyelmet és energiát a területek rendben tartására, így kis türelmet kérünk, hogy utol 

tudjuk érni magunkat. 

 

8) Közbiztonság és közterület-felügyelet 

 

Kammerer Zoltán: Polgármesteri munkám során kiemelt figyelmet fordítok városunkban a 

közbiztonságra és az itt élők biztonságérzetének javítására. Ezen belül fontos célom, hogy az eddig 

telepített térfigyelő kamerák mellé folyamatosan újakat telepítsünk, jelenleg 13 ilyen kamera üzemel. A 

közterület-felügyelet, Önkormányzati Rendészeti Szerv létszámhiánnyal küzdött a 2023. évben. A 

Képviselő-testület 4 álláshelyet hagyott jóvá a költségvetésben, ebből két helyet sikerült betöltenünk. 

Ráadásul év közben az egyik közterület-felügyelő munkatársunk távozott. Szeptember 18-tól új kolléga 

érkezett és további két kolléga érkezése várható október, majd január hónap folyamán, tehát sikerül 

betölteni a négy álláshelyet, így az eddiginél hatékonyabb munkavégzést várhatunk a felügyelettől. 

Korábban már működött és ismét tervezzük, hogy a városi közterület-felügyelők együtt járőrözzenek a 

rendőrséggel és a polgárőrséggel. Az ilyen összehangolt akciók prevenciós okokból is hasznosak 

lehetnek, és hozzájárulhatnak a lakosság szubjektív biztonságérzetéhez. 

 

9) Városi rendezvények 
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Kammerer Zoltán: Polgármesterként fontosnak tartom, hogy Gödön színvonalas városi rendezvényeket 

szervezzünk, amelyekkel nemcsak az itt élőknek szeretnénk kedveskedni, hanem véleményem szerint 

fontos közösségépítő ereje is van ezeknek az eseményeknek. Általuk együttműködés és közös 

gondolkodás alakulhat ki az itt élők között, vagyis egészséges lokálpatriotizmus, ami tovább építheti 

városunkat. Kiváló példa erre a legutóbbi Lecsófesztivál, ahol a gödiek egy nagyszerű délutánt és estét 

töltöttek el együtt, jó hangulatban. Az önkormányzati költségvetésben nagyságrendileg 10 millió forint 

került a 2023. évi városi rendezvényekre tervezésre. Azon rendezvényekhez, amiket az eredeti terven 

felül valósított meg az Önkormányzat, a kamatbevételek soron realizált többlet biztosított forrást. 

Tervezzük külön sor létrehozását, beszerzési eljárás van folyamatban, és a beszerzéssel érintett 

rendezvényekhez külön sor kerül majd be az önkormányzati költségvetésébe. 

 

Szilágyi László: Polgármester úr, ügyrendit nyomtam, egy fél perc erejéig hadd kérjek szót. Ez egy nyílt 

testületi ülés, határozatot kell hozni, meg kell állapítani, hogy határozatképes az ülés. 

 

Kammerer Zoltán: Már hoztunk határozatot, mikor még nem voltál itt. 

 

Egyedi kérdések: 

 

1) 15841: Érdeklődni szeretnék, hogy mikor lesznek Gödön újra bérelhető rollerek, melyek 

korábban jól kiegészítették a helyi tömegközlekedést? 

 

Kammerer Zoltán: Az elektromos rollerekkel kapcsolatos kérdéseket megvizsgáltuk és arra jutottunk, 

hogy nem célszerű visszahozni ezt a fajta szolgáltatást városunkba. Egyrészről rendkívül veszélyes, 

másrészről rontják a település összképét. 

 

2) 280276: Fontos problémának tartom az ősz kezdetén, tél előtt a járdák állapotát. Esős időben, 

havazáskor a lehullott falevelek nagyon csúsznak. A tisztán tartás a lakók feladata? Nagyon 

elhanyagoltak azok a részek, ahol a bejárat a József Attila utcáról van, de a járda a Pesti úton 

nincs leseperve. Kié a feladat ilyenkor? Helyi rendelet? 

 

Kammerer Zoltán: A vonatkozó jogszabályok szerint az ingatlan előtti járda tisztán tartása, 

síkosságmentesítése az ott lakók feladata, ugyanakkor tisztában vagyok azzal, hogy sok idős, esetleg 

mozgásában korlátozott, egyedül élő gödi nem tudja ezt a feladatot ellátni, éppen ezért egy program 

kidolgozása zajlik, amelynek a lényege, hogy az ilyen segítségre szorulók helyett az Önkormányzat 

végzi el ezt a feladatot. Ezzel kapcsolatban tájékoztatni fogom a lakosságot. 

 

3) 90887: Részvételi, közösségi költségvetés. Több budapesti kerületben és vidéki városban is 

vannak részvételi költségvetésprogramok, ahol a lakosságnak lehetősége van a közpénzek 

felhasználásának tervezésébe, elköltésébe aktívabban is beleszólni, ezáltal egyúttal nagyobb 

rálátást is nyerhetnek a Hivatal működésére. Tervezik-e, hogy Gödön is elindítsanak egy ilyen 

programot? 

 

Kammerer Zoltán: A tapasztalatok alapján az ilyen program nem feltétlenül hatékony és előnyös a város 

számára, ugyanakkor arra törekszünk, hogy minden egyes elköltött forint a megfelelő helyre menjen és 

mindig az elsődleges szempont az itt élők érdekei. 

 

4) 636467: Miért állt le a hibabejelentő rendszer? Tervezi-e a város bármilyen hasonló 

hibajelentő oldal használatát? 

 

Kammerer Zoltán: A tapasztalatok és munkatársaim visszajelzése alapján nem működött az 

Önkormányzatnál megfelelő hatékonysággal ez a felület, viszont kérem, hogy a továbbiakban is küldjék 

meg észrevételeiket, panaszaikat a polgarmester@god.hu e-mail-címre. 
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5) 210502: Mikor kerülnek fel a jegyzőkönyvek a honlapra az egyes ülések után? Hány nappal 

később? 

 

Kammerer Zoltán: A vonatkozó jogszabályok szerint az ülést követően 15 napon belül kell feltölteni a 

jegyzőkönyveket, ezt minden esetben tartja a Hivatal. 

 

6) 21502: Van-e jelenleg a városnak katasztrófavédelmi referense? 

 

Kammerer Zoltán: A városnak közbiztonsági referense van, aki ellátja a katasztrófavédelmi feladatokat 

is. 

 

7) 21502: A költségvetésben szerepel a „Klímastratégia szabálytalansági eljárás” kapcsán 

elkülönített körülbelül 12 millió forint. Ezt mire és miért kell kifizetni? 

 

Kammerer Zoltán: Az egyik volt dolgozó visszaélése miatt, egy pályázatra vissza kellett fizetnünk még 

az év elején a korábban elnyert 12 millió forintos támogatást. A munkatársnak még az én Hivatalba 

lépésem előtt megszűnt a jogviszonya. 

 

8) 21502: Mikortól lesz látogatható a választás előtt átadott Kincsem box? 

 

Kammerer Zoltán: Maga a helyiség használatra készen áll, jelenleg a kiállítási darabok beszerzése, 

rendszerezése zajlik. Várhatóan a jövő évben fog megnyílni a látogatók előtt. 

 

9) 21502: A Göd Fejlődéséért Közalapítványról több kérdés is érkezett... 

 

Kammerer Zoltán: Ezeket továbbítottam az Alapítvány képviselői felé, ők fogják írásban megválaszolni 

a kérdéseket. 

 

10) 210844: Tervezik-e bővíteni a gödi helyszínű vérvételi szolgáltatásokat? Az online foglalással 

némileg javult a helyzet, de a heti 2 napnyi rövid intervallum nem tesz lehetővé minden 

vizsgálatot, például szakszerű cukorterhelés. 

 

Kammerer Zoltán: Köszönöm az észrevételt és javaslatot, egyeztetek a munkatársaimmal, hogy hogyan 

találjunk megoldást erre a problémára. 

 

11) 19631129: Polgármester úr adjon tájékoztatást, melyek a gödi Kiserdővel kapcsolatos távlati 

tervek, oszlassa el azt a hírt, hogy a parkerdő besorolása megváltozna ipari területté. 

 

Kammerer Zoltán: Még áprilisi tréfának is rossz lenne, hogy ipari területté változzon a Kiserdő 

besorolása. A félreértést az okozza, hogy a Samsung által létesített játszóteret, ami végül az Oázis 

Lakóparkba kerül, a korábbi városvezetés ide telepítette volna. Annak felépítése nem lett volna 

összeegyeztethető az erdőművelési besorolással, viszont a gödi Kiserdőbe, vagyis a Nemeskéri 

Parkerdőbe most kizárólag olyan fejlesztéseket tervezünk, futóösvények, kondipark, szabadtéri színpad 

és nézőtér felújítása, amelyek összhangban vannak a Kiserdő jelenlegi művelési besorolásával. 

 

12) 290120: Sok garázs tetejét azbesztes hullámpala borítja. Sajnos a veszélyes hulladék 

elszállítását sok gödi lakos nem engedheti meg. Nem lehetne a Samsungot az azbeszt 

mentesítési programba bevonni? 

 

Kammerer Zoltán: Köszönjük az észrevételt, utánajárok a kérdésnek. Szeretném jelezni, hogy országos 

szintű azbesztmentesítési pályázatok folyamatosan nyílnak meg a lakosság előtt, érdemes figyelni a 

Nemzeti Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelő Zrt. hirdetményeit. 
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13) 50921: Tervezik-e a strand nyitvatartásának visszaállítását a nyitás óta jól bevált és a 

többszörösen tolmácsolt igények alapján 6 órai időpontra? Különös tekintettel a nyári 

időszakra. 

 

Kammerer Zoltán: Vizsgáljuk ennek költségeit, ehhez 3-4 új munkatársat kellene felvennünk, mivel 12 

óránál többet senki nem dolgozhat, és jelenleg 12 órás nyitvatartással működik a termálfürdő (Gödi 

Termálstrand). 

 

14) 2833: Tervezi-e az Önkormányzat esővízgyűjtők és komposztálók ingyenes vagy 

kedvezményes árú osztását a lakossági igénylők részére? Tervezi-e az Önkormányzat 

lakossági igénylők számára évelő növények osztását? 

 

Kammerer Zoltán: Mindegyiket remek kezdeményezésnek tartom, köszönöm. Egyeztetek a 

munkatársaimmal, hogy milyen forrásból és milyen keretek között tudjuk ezt a legmegfelelőbben 

megvalósítani. Következőnek jegyző asszony válaszol az ő kérdéseire. Majd a képviselők válaszolnak 

a hozzájuk intézett kérdésekre, ültetési sorrendben. Köszönöm szépen. Részemre ennyi kérdés érkezett. 

Most átadnám a szót jegyző asszonynak. 

 

Dombováriné dr. Kozák Nikolett: Köszönöm szépen! Én is köszöntöm az online közvetítés nézőit, 

illetőleg a tisztelt Képviselő-testületet is. Hozzám egyetlen kérdés érkezett 19631129-es azonosító szám 

alatt, a kérdés így hangzik. 

 

19631129: Jegyző asszony adjon tájékoztatást, hogy a javaslatok könyve hány javaslatot tartalmaz 

és milyen témában? 

 

2023 júliusától egy teljesen új képviselő-testületi SZMSZ van hatályban, ennek eredményeként 

bevezetésre került a tanácsnoki rendszer. 7 fontos területen szerveződött meg ez a rendszer, például a 

sport, a kultúra, az egyházügyek, környezetvédelem, természetvédelem, vagy például a beruházások 

koordinációjáért felelős tanács. Elmondhatom, hogy mindegyik tanácsnok elkészítette az ez évi 

munkatervét, ezt a soron következő októberi testületi ülésen elő is fogjuk terjeszteni, hogy a Képviselő-

testület el tudja fogadni. Jelenleg a javaslatok könyvében 22 darab javaslat található, és nyilván, ahogy 

a tanácsnoki rendszer működik, ez csak egyre bővülni fog.  

 

Lakossági kérdések megválaszolása a képviselők által.  

 

Vajda Viktória: Polgármester úr, először azt szeretném kérni, hogy a kérdéseket olvassa fel szó szerint, 

hogy tudják a lakosok, hogy mire válaszolok. 

 

Kammerer Zoltán: Kiküldtük e-mailben a személyre szóló kérdéseket. 

 

Vajda Viktória: Arra vonatkoztak a kérdések, hogy hogyan tartom a kapcsolatot a lakosokkal, illetve 

milyen formában működik a tanácsnoki rendszer. Az elmúlt hónapokban egy olyan munkarend vette 

kezdetét, amiben a saját képviselői jogaim sérülnek, sokkal nehezebben tudom ellátni a feladatomat, 

mint ahogy azt ezelőtt tettem. Az SZMSZ-ünkben rögzítve van, hogy a képviselőnek jogában áll az 

információkhoz hozzáférnie és azokat megkapnia, ami szükséges a képviselői munka elvégzéséhez. 

Proaktívan nem kapok adott esetben információkat, például egy-egy közmeghallgatáson vagy a 

Facebookról kell megtudnom, hogy mik történnek a körzetemben, így kérdést sem tudok feltenni egy 

olyan dologról, amiről nem tudom, hogy folyamatban van. Például, hogy lesz-e a MÁV-val 

információátadás, mint ahogy ez a korábbi években is megszokott volt, és én mindegyiken részt vettem. 

Azt gondolom, a lakosoknak érdeke, hogy én képben legyek, és utána tudjam őket tájékoztatni, mint 

ahogy ezt meg is tettem. Illetve amikor felteszek egy kérdést, az SZMSZ-ben rögzített jogomnál fogva 

egy osztályvezetőhöz, akkor nem kaphatok választ, csakis kizárólag a polgármesteren és a jegyzőn 

keresztül, és ezek nem egyik pillanatról a másikra történnek meg, így nem fogom tudni a lakosnak 

megválaszolni a kérdését gyorsan és azonnal. Ez akadályoztatása a munkámnak, ebből kifolyólag nem 

fogok tudni ebben az ütemben megfelelő tájékoztatást nyújtani. Zajlik két nagyobb beruházás is a 
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körzetemben, illetve várható másik kettő megkezdése is, de ezeknek az ütemtervét nem láttam és a 

kiviteli terveket sem. A polgármester Facebook-oldaláról tudom meg, hogy megindul egy beruházás a 

körzetemben. A kapcsolattartásra a válaszom, hogy van fogadóórám, amire be lehet jelentkezni. Kapok 

telefonos és e-mailes megkereséseket, amik alapján személyes találkozók is létre tudnak jönni. Az elmúlt 

években nekem rendszeresen volt fogadóórám, illetve lakossági fórum, amikor megindult egy-egy 

beruházás, vagy egy nagyobb léptékű probléma ütötte fel a fejét. Például az Alkotmány utcában zajló 

beruházás egyeztetésére már nem tudott megvalósulni ez a lakossági fórum, nem tudtam előtte a 

lakosokkal személyesen egyeztetni, vagy bedobni az értesítőt. Az imént említett okok miatt, de 

részemről ennek nem volt semmilyen akadálya, és továbbra sincsen. Ami pedig a tanácsnoki munkámat 

illeti, határidőre leadtam a tervet, hogy miket szeretnék tanácsnokként végezni. Erre írásbeli választ nem 

kaptam, csak annyit, hogy beérkezett, viszont továbbra sincsen elfogadva, és nem kaptam jóváhagyást, 

hogy ezt a tervet végrehajthatom. Tanácsnoki testületem nincsen, ugyanis visszakérdeztem, hogy mi a 

létrehozásának a módja, és azt a választ kaptam, hogy a polgármester egy további levélben fog erről 

tájékoztatni. Azóta sem kaptam tájékoztatást arról, hogy mi a módja egy ilyen tanácsnoki testület 

létrehozásának. Egyébként egy jogászt szerettem volna a tanácsadó testületbe, hogy azokat a 

programpontokat, amiket szeretnék megvalósítani tanácsnokként, illetve amikben segítségre van 

szükségem, azokat megfelelő segítséggel tudjam végezni. Viszont a tanácsnoki tervemet nem lehet 

elolvasni a honlapon, mert nem került föl az ígéretekkel ellentétben. Én nem a szórakoztató programokat 

tűztem ki célul, amelyek egy-egy rendezvény kapcsán felélnek rengeteg közpénzt, és utána nincsen 

valós nyoma. Én olyan célokat igyekszem megvalósítani a következő hónapok során, ami olyan jelentős 

napokhoz kapcsolódik, mint a „Diabétesszel élő gyerekeknek” a világnapja. Ezért a pedagógusoknak 

szeretnék egy oktatást szervezni, hogy hogyan tudják felismerni a betegséget, hogyan tudnak együtt élni 

vele, hogy ezek a gyerekek is könnyebben integrálódjanak és jobban érezzék magukat az óvodákban, 

iskolákban. Novemberben lesz a „Nők elleni erőszak megszüntetésének” világnapja. Ez a mi 

városunkban is egy jelentős probléma és számos eset volt, amikor sajnos tragédiába is torkollott. Ennek 

kapcsán egy figyelemfelhívó beszélgetést és egy kiállítást tervezek. A 3-ik tervem erre a negyedévre, 

szeretném elindítani a gyermekvédelmi jelzőrendszer tagjainak kerekasztalát, és a Hintalovon 

Alapítvánnyal felvenni szorosabban a kapcsolatot, mint ahogy ezt számos önkormányzat megtette már, 

és egy valódi együttműködésben odafigyelni a gyermekvédelemre. A következő két negyedévben pedig 

az iskolai, óvodai udvaroknak az előkészítése, illetve a tavaszi szezonra való előkészítése lesz a 

fókuszomban. Egy olyan projektet szeretnék elindítani, ami a generációk közötti hidat tudja 

megteremteni. Nagyon sok fiatal kisgyermekes család van a városunkban, akik frissen beköltözők, és 

nem találják a helyüket, a rokonaik távol vannak, és nincsen valódi segítségük. Emellett nagyon sok 

olyan idős lakos is, akik magányosak és nem találnak társaságot, ezt a két társadalmi csoportot szeretném 

összehozni egy program keretében. Ezek a tanácsnoki terveim, és bízom benne, hogy mindegyik meg 

fog tudni valósulni. A képviselői munkámra még egy szóval szeretnék visszautalni, hogy a képviselői 

keret elköltése még hátravan erre a negyedévre. Polgármester úrral erről egyeztettem, én is a biztonsági 

kamerák felé szeretnék mozdulni, a másik pedig a Városháza udvarában lévő gyermekorvosi rendelő, 

ide szeretnék egy várakozásra szolgáló játékeszközt beszerezni. Az Alkotmány utcánál lévő 

trafóállomást, a Feneketlen-tónál lévő mintájára szeretném felújítani a képviselői keretből. Polgármester 

úrnak jeleztem, hogy a Vármegye (Pest Vármegye Önkormányzata) számára leadott beruházási 

keretprogramba szeretném, ha a körzetemben található tételek közül a Pesti úti járda felújítása beleférne 

ebbe a ciklusba, mert gyakorlatilag nem lehet száraz lábbal végigmenni a város főútján egy-egy esős 

időszakban. Korábban erre semmilyen keret nem volt, bízom benne, hogy ebből a beruházási keretből 

meg tud valósulni.  

 

Szilágyi László: Az első, hogy elnézést kérek a pár perces késésért, nem tudom, hogy végül a testület a 

napirend elfogadásáról szavazott-e? A feni kis késést az okozta, hogy kiderült, pár lakost nem engedtek 

be. Köszönöm polgármester úrnak, hogy személyesen eljárt, és mégis beengedte a lakosokat, így részt 

tudnak venni a közmeghallgatáson. Arról szeretném tájékoztatni a körzetem lakosait, hogy a jövő hét 

folyamán lakossági fórumra kerül sor a választókörzetemben, ezt minden ősszel megtartom. A 

Kiserdőben várok mindenkit szeretettel 10 órakor. Ezen kívül bármikor telefonon, e-mailen, illetve 

személyes megkereséssel is elérhető vagyok. Mint körzeti képviselő, illetve az átmeneti 3 hónapos 

helyettesítésem által jóval több előterjesztésem került benyújtásra, mint egy átlagos képviselő részéről. 

Kiemelendő a felsőgödi posta nyitásával kapcsolatos előterjesztésem. Örülnék, ha rövid időn belül most 
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már megnyitna a posta. Sajnos a legutolsó testületi ülésen az akkumulátorgyártással kapcsolatos 

előterjesztésemet nem vették napirendre. Ennek keretében azt szeretném a jövőben elérni, hogy az 

akkumulátorgyártással kapcsolatosan a gödi lakosok elmondhassák a véleményüket, és ne azonnal 

ugorjunk bele egy újabb fejlesztésbe. 2021-ben döntött a testület arról, hogy mely utcák aszfaltozásának 

terveztetése induljon el. A körzetemben ez a Szamos utcát és a Rómaiak útját érinti. Tudomásom szerint 

pár héttel ezelőtt még nem készült el a tervezés és az engedélyezés ezekre az utcákra. Amennyiben 

elkészül, szeretném majd elkérni a terveket és az engedélyt, azért, hogy a lakosokkal át tudjuk beszélni, 

és nagyon örülnénk neki, ha ezeknek az utcáknak az aszfaltozása tényleg megvalósulna. Fontos 

megemlítenem, hogy az Alagút utcában elkészült a járdafelújítás, amit szintén nagyon sok éven keresztül 

kértek a lakosok. Polgármester úr tájékoztatása szerint hamarosan a Nemeskéri úton is megépülhet a 

járda. Elkészült a Kiserdő karbantartása, de Pest Vármegyéhez (Önkormányzatához) benyújtott 

keretprogram keretében további fejlesztésekre lesz lehetőség. Nem a Kiserdő átépítéséről van szó, 

hanem egy zöldpark és kikapcsolódásra használható helyszín jöjjön létre. Ennek egyik eleme lesz az 

ottani játszótér felújítása. Ezen kívül folyamatosan cseréljük a választókörzetemben a játékokat a 

Kiserdőben, mind pedig a Zrínyi utcai játszótéren. Remélem, hogy idén ősszel, illetve tavasszal a 

következő évi költségvetés elfogadásával még további elemeknek a cseréjére is sor kerülhet. Ami még 

nagyon fontos, hogy a Civil tanyát is folyamatosan felújítják. 2019-ben itt egy olyan épület volt, ami a 

rendezvények helyszínére nem igazán volt alkalmas. Az elmúlt években tetőcsere, felújítások voltak, az 

idei évben pedig elkészült a térkövezés is, úgyhogy ez egy nagyon jó helyszín a rendezvények 

megtartására. Körzeti képviselőként szeretném megemlíteni, hogy 1,5 millió forint áll a körzeti 

képviselőknek rendelkezésre minden egyes évben. Ezt én az elmúlt években a Zrínyi utcai játszótérre, 

illetve a Munkácsy Mihály úti gyalogátkelőnél egy térfigyelő kamera elhelyezésére kérvényeztem. 

Elkészült az Alagút és az Erdész utca találkozásánál is a térfigyelő kamera. Szeptember 14-én pedig 

kérelmeztem polgármester úr felé, hogy a gödi vasútállomásnál, a Fácán utcai biciklitárolónál is 

legyenek kamerák elhelyezve az idei évi keretem terhére.  

 

Fülöp Zoltán: Az összes elérhetőségem ismert. A lakosok megtalálnak a különböző kérdésekben, 

onnantól kezdve, hogy segítsek időseknek az árok kitisztításában, a fű levágásában, veszélyes fák 

kezelésében, egészen odáig, hogy egyéb, konkrétabb fejlesztési javaslatokat tesznek. Ezeket a 

Hivatalnak továbbítom, vagy előterjesztés lesz belőle. Egy időben alpolgármester is voltam, tehát 

számos előterjesztés ebben a formában került benyújtásra. Változatlanul azt mondom, hogy aki akar, 

megtalál. Én is több fórumot, lakossági tájékoztatást szerveztem. A tanácsnoki általános kérdéseket 

tekintve a munkatervem is elkészült, ahogy polgármester úr mondta, az beterjesztésre és remélhetőleg 

elfogadásra is fog kerülni. A tanácsadó testületi tagságba, akit szerettem volna, egyelőre gondolkodási 

időt kért, remélem, hogy az októberi ülésig ezt véglegesíteni tudjuk, és a tanácsadó testület is 

megalakulhat. Én is kifejezetten hangsúlyosnak tartom, illetve ebben egyeztetünk polgármester úrral, a 

Samsung körüli monitoringnak a fejlesztéséről, bővítéséről. Én ezt más technológiai ülésen is 

elmondtam, és üdvözlöm, hogy a szakmai kérdésekben egy folytonosság tapasztalható. Kifejezetten 

örülök annak, hogy ezek a kérdések komolyan vannak véve. Szeretném, ha továbbra is tudnánk 

eredményekkel szolgálni. A hulladékgazdálkodással is többször egyeztettünk. Lakossági igény merült 

föl, ezt már továbbítottam. Kértem a Hulladékgazdálkodási Kft.-től, hogy a jövő évi tervet úgy állítsák 

be, hogy lombhullás után még legalább egy elszállítás legyen. Jeleztem a Hivatal felé is, de most 

megismétlem, jó lenne ha az évben még egy extra elszállítást be tudnánk tenni, az nagy segítség lenne 

a lakosságnak. Kezdeményezéssel fogok élni elsősorban a magasra nővő fák megőrzése, és a fák tovább 

élésének segítése tárgyában. Gödről azt szeretjük mondani, hogy a Dunakanyar zöld kapuja. Ennek a 

zöld jellegnek a megőrzése szükségszerű. Semmiképpen nem tud úgy működni, hogy a fákat hagyjuk 

kipusztulni vagy kivágják őket. Városi programot kell indítani arra, hogy megőrizzük a zöldtömeget. A 

nagy fáknak a gondatlan kivágása évekre, évtizedekre rontja a lakókörnyezetünk minőségét, tehát 

folyamatos intézkedések szükségesek. Ezért is vagyok rendkívül szomorú, hogy a Béke úti felújításnál 

olyan növényeket vágtak ki, aminek a helyi lakosok szerint bőven lehetett volna élettere. Nem tudom, 

hogy mi volt a háttérben, de az építési munkáknál a növényekre, különösen a fákra sokkal nagyobb 

tekintettel kell lennünk. Konkrét kérdést kaptam, hogyan állunk a Samsung működése miatt a város 

lakóit érintő, évek óta fennálló környezeti problémák feltérképezésével. Én azt gondolom, hogy az 

elmúlt években ezzel egészen jó eredményeket értünk el. Világosan látjuk, hogy a legnagyobb probléma 

a zaj. Folyamatosan volt Pest Vármegye (Önkormányzata) támogatásával létrejött zajmérési program. 
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Az egyéves zajmérési programnak az eredménye, hogy látható változás nem történt. Annak örülünk, 

hogy nem növekedett a zajterhelés, de sajnos nem is csökkent. Az egyéves program nyáron ért véget, a 

lakossági visszajelzés és saját tapasztalatom alapján megemlíteném, hogy augusztus-szeptemberben a 

zajterhelés növekedett, úgyhogy mindenképpen fontos az, hogy a 24 órás zajmonitort helyreállítsuk. A 

zajszennyezés kapcsán még polgármester úr hivatalba lépése előtti időben fordultunk a hatóságokhoz, 

hogy tájékoztassák az Önkormányzatot hivatalos úton is arról, hogy milyen lépéseket tettek. Sajnos nem 

kaptunk visszajelzést, erről korábban egyeztettem polgármester úrral. Ismételten elmondom, hogy 

mindenképpen szükségesnek látom azt, hogy Göd Város Önkormányzata hivatalosan is kérjen 

tájékoztatást a hatóságoktól, hogy milyen lépéseket tettek ennek érdekében. Az Önkormányzatnak 

hatásköre csak annyiban van, hogy a megfelelő hatóságoktól segítséget, támogatást, intézkedést kérjen, 

ezúton is kezdeményezni fogom ezt újra. Ez a város egyik legnagyobb környezetvédelmi problémája, a 

másik a nagy átfogó zöldtömeg megőrzése. Az egyéb lokális problémák kezelésére folyamatosan fogok 

javaslatot tenni. 

 

Hives Gábor: Általános kérdéseket kaptam, tehát a körzetük választópolgáraival hogyan tartottam a 

kapcsolatot. Most nem vagyok körzetes képviselő, tehát én általánosságban tudok beszélni. Online és 

személyesen tartom a kapcsolatot a lakosokkal, illetve a várost érintő kérdésekben próbálom segíteni a 

Képviselő-testületet és polgármester urat. Ezen dolgozok most is. A másik kérdés a tanácsnoki 

munkámra vonatkozik. A rendezvényszervezésért felelős tanácsnok vagyok. Azt hiszem, nyár vége óta 

elég sok és eléggé nívós rendezvényt tartottunk a városban. Ezek folyamatosan lesznek, egy több 

pontból álló anyagot összeállítottam, egészen 2024 májusáig el leszünk látva rendezvényekkel. 

Remélem, minél sikeresebbek lesznek ezek a rendezvények és mindenki meg lesz elégedve a 

programokkal. A közösségi közlekedésért felelős tanácsnok is én vagyok, ott is leadtam a programomat 

egy évre. A tanácsnoki csapatom még nem állt össze, azon még tevékenykedünk, hogy összeálljon az 

Önkormányzaton belül egy olyan csapat, aki ezeket a programokat megvalósítja, illetve kivitelezi.  

 

Lőrincz László: Én is kaptam képviselői, illetve tanácsnoki kérdést is. Képviselőként e-mailen, 

telefonon, akár személyes megkereséssel bármikor elérhető vagyok. A körzetet folyamatosan járom, 

szinte minden délutánomat a munka után kint töltöm a szabadban, így elég jól ismerem a körzet 

sajátosságait, illetve problémáit. Nagyon örülök, hogy elég sok beruházás tudott megvalósulni a 

körzetemben, illetve most is folyamatban van egy nagy beruházás, a játszótér építése. Az egyik 

leglényegesebb előterjesztésem a Szivárvány Bölcsődénél a parkolóhelyek, illetve az aszfaltozás 

kialakítása. Sok szülőnek és gyereknek könnyítette meg az életét. Köszönöm ezúton is a Képviselő-

testület támogatását ennek az elindításában, úgy gondolom, ha nem állok az ügy mellé, akkor ez talán 

nem valósult volna meg. Beszámolóimat mindig időben leadtam. A 2021. évi beszámolóm még a Gödi 

Körképben is megjelent anno. A 2022-2023-as beszámolóm sajnos csak a gödi honlapon tudott 

megjelenni, de bízok benne, hogy a 2023. évre vonatkozó képviselői beszámoló már az újságban tud 

megjelenni. Tanácsnoki munkával kapcsolatban elmondom, hogy az éves munkatervet leadtam, 

akárcsak a többi képviselő, illetve a tanácsadói testületembe is két olyan embert igyekeztem választani, 

akik kiváló szakemberek. A GSE Labdarúgó Szakosztályának vezetőjét, akinek már most is sokat 

köszönhet a város, továbbá a másik személy a GSE Kajak-Kenu Szakosztályának vezetője, aki 

úgyszintén remek munkát végez. Folyamatosan tartom velük a kapcsolatot. A munkaterv majd 

októberben lesz elfogadva, és remélem mihamarabb a tanácsadói testület tagjai is munkába tudnak állni, 

az Önkormányzat, illetve az én segítségemre lesznek. Társadalmi munkában jelenleg is folyamatosan 

segítenek és igyekszünk polgármester úrnak olyan tanácsokat adni, amik előre viszik a gödi sportélet 

fejlődését, illetve az itteni infrastrukturális fejlődéseket. Polgármester úr szinte minden sporttal 

kapcsolatos megbeszélésére invitál, és én ezeken igyekszem részt venni, meghallgatni, illetve 

folyamatos tanácsokat adni. 

 

dr. Pintér György: Jelzem most a nyilvánosság felé is, hogy a Bursa ösztöndíjpályázat elérhető, miután 

tavaly kimaradt polgármesteri mulasztás okán. Javaslatot tettem az újraindításra, már tavaly 

megszavazta a testület, hogy idén csatlakozzunk az ösztöndíjprogramhoz, ami meg is történt. Köszönöm 

polgármester úrnak is, hogy időben aláírta ezt a csatlakozást. Kapcsolattartás kapcsán a telefonszámom, 

amióta képviselő vagyok fix és elérhető vagyok. Fent van a gödi honlapon is az e-mail-címem, 

pintergyorgy@god.hu, ezen is elérhető vagyok. Lakossági fórum utoljára, ami jelentős részben az én 
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körzetemet is érintette, a neveleki közlekedés, útépítés kapcsán volt. Azóta számos megkeresés, 

egyeztetés zajlott, jelen állás szerint igyekszem ugyanígy lakossági megkeresések alapján a leginkább 

elfogadott rész mielőbbi megépítését támogatni, hogy Nevelek a Verseny utcától, illetve esetleg a 

Kinizsi utca felől megközelíthető legyen hátulról, és ily módon a felsőgödi körzet terhelése is csökkenne, 

hiszen a Kálmán utca forgalma remélhetőleg kisebb lenne. Előterjesztésekkel kapcsolatban, személyes 

javaslatra került be például az Áldás-Sződi utca a költségvetésbe, több körben is kellett erről szavazni, 

de ezek azóta megvalósultak. A Bozóky tér megújításának a következő lépése is megtörtént, és nyilván 

még nincs vége. A kulturális tanácsnoki leágazás kapcsán szerettem volna elmondani, hogy nincs 

egyetlen szobor sem Felsőgödön, valamennyi szobor Alsógödön található meg. Miután jövőre lesz 100 

éves a felsőgödi templom, ide a Bozóky térre egy Bozóky Gyulát ábrázoló szobor elhelyezése méltó és 

igazságos lenne. Polgármester úr támogatását bírom, ezért többek között ezen próbálok tevékenykedni. 

Mint bizottsági elnök, rengeteg javaslatom volt, melyeket a Pénzügyi Bizottsággal kiegészítettünk, 

módosítottunk, ez a javaslattevő kategóriába besorolható. Kisgyermekes édesanyák javaslatára a 

Bozóky téren egy kisebb játszótérre, játszóeszközök telepítését ajánlottam. A Beruházási osztályon van 

a javaslat, hogy a következő etapban milyen további eszközökkel lehetne kiegészíteni a tervet. A 

beszámolóm fent van egyébként a gödi honlapon. A tanácsnoki javaslatomban több dologra kiterjedően 

teszek ajánlást. Még egy terület, ami elkerülhetetlen része az életünknek, ez a temetőkkel való 

foglalkozás. Többször is felhoztam testületi ülésen, hogy a Nemeskéri úti temetőnek a ravatalozóját 

rendbe kellene tenni. Ha jól tudom, ez az idén elindul, illetve bővíteni kell a temető területét. A legutolsó 

konkrét javaslatom pedig a Wigner Jenő Középiskolai Ösztöndíjpályázat. Amennyiben később 

bármilyen kérdés van a körzetben, ugyanúgy elérhető és megtalálható vagyok.  

 

Markó József: 28 éve vagyok a körzetben egyéni képviselő, gyakorlatilag mindenkit ismerek, akik nem 

most költöztek Gödre az elmúlt 1-2 évben. Fontosnak tartom, hogy a képviselő valamilyen módon széles 

körben tudja tájékoztatni a lakókat. Miután ott lakom a körzetben, és sokat közlekedem kerékpárral, 

nagyon sok helyen megállítanak. A körzetben két nagy beruházás folyik, a Duna utca és a neveleki 

csatornázás, ezek mindegyike sok lakót érint, és ezekkel a problémákkal gyakran fölhívnak. A címem 

nyilvános, elérhető vagyok e-mailen, telefonon, Messengeren is üzennek, és általában megoldást 

találunk a problémákra. Sok esetben volt, hogy a DMRV-nél segítettem, ha esetleg két bekötést kértek 

egy telekre, de egyel is megoldható. Jönnek majd a nagy feladatok, ha vége van a csatorna átadásnak, 

útépítés, járdaépítés, faültetés ügyében rengeteg tennivaló lesz. Ezek a képviselői teendők, most 

magában a körzetben számos olyan dolog van, amiben teszek javaslatot, vagy tettem már javaslatot, de 

azt szeretném kihangsúlyozni, hogy ez a tanácsnoki és képviselői javaslattétel rendben van, működik. 

Viszont a valóságban ez úgy valósul meg sokszor, hogy a képviselő vagy a tanácsnok polgármester urat 

fölhívja, és beszél a javaslatáról. Megtudja azt, hogy nagyjából mi a város szándéka az adott ügyben. 

Előterjesztéseket is célszerű a beadás előtt előre egyeztetni, pl. a Samsung ügyében. Május 14-től 

rengeteg a tennivaló, valóban voltak személyi változások, és ez örvendetesen halad előre. Az a 

problémakör, amit még az előző években többször előhoztam a testület ülésen is, hogy a külső 

szervekkel, hatóságokkal, társhatóságokkal, országgyűlési képviselővel és mindenki mással való 

kapcsolattartás rettentően fontos, most fejlődni látszik, és ennek meg is van a hozadéka abban, hogy 

milliárdos tételben gondolkodhatunk a fejlesztésekről. A körzetben sok apró, javítandó dolog van, 

amelyekre nem szükséges előterjesztést készíteni, a testület elé tárni, mert ezeket a Hivatal Beruházási 

osztálya kitűnően elintézi. A keretek erre megvannak, a polgármester engedélyezi, és azután valósulnak 

meg. Én is szorgalmaznám a kamerákat a felsőgödi állomásra, mindkét oldal az én körzetemhez tartozik. 

Nagyon örülök, hogy a Pacsi parkos fejlesztések bekerültek a vármegyei (Pest Vármegye 

Önkormányzata) keretbe is. Várjuk az utcáknak az aszfaltozását, ami már régebben tervbe van véve, pl. 

a Csaba utca vonatkozásában, mivel a többi városrészéhez képest az elmúlt négy évben semmit se kapott 

a körzet. Városüzemeltetési tanácsnok vagyok, ez egy széles témát ölel fel, hiszen a Hivatalnak is van 

üzemeltető részlege, a Településellátó Szervezet, ide tartozik a hulladékszállítás is. Én már előtte is 

tanácsnok voltam, de senki sem kért tőlem tanácsot semmire, remélhetőleg most több lehetőségem lesz 

beszélni. Viszont ehhez az kellene, hogy a TESZ-nél tiszták legyenek a viszonyok, ezt előbb-utóbb 

rendezni kell a város vezetésének. Ez egy nagyon fontos szervezet, sok pénz fölött rendelkezik, jogilag 

önálló, de működéséhez a pénzt a város adja, és a város kívánságait nagyon figyelembe kellene venni. 

Mi segítenénk, megvizsgálhatnánk a melegvizű strand kérdéskörét, a működési költségeit. A 

polgármesterhez intézett kérdések közt volt a strand nyitvatartási idejére vonatkozó kérelem, ami a 6 
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órai nyitást forszírozta. A TESZ lett felkérve erre az áttekintésre a nyár folyamán, de arra hivatkoztak 

válaszukban, hogy nincs erre elegendő ember. Ezt meg kellene szakszerűen nézni, az esetlegesen 

felmerült költségekről pedig a testület dönthet, megszavazhatja, és a lakosság egy részének az igényét 

kielégítenénk. Erről dönteni kell mielőbb, hogy ne legyen hetente felmerülő kérdés. Illetve a 

testvérvárosi kapcsolatokban van némi tapasztalata minden régebbi képviselőnek, most utoljára 

Ukrajnában, illetve Kárpátalján jártunk polgármester úrral. Az új kapcsolatok felderítéséhez egy 

szélesebb körű kutatást kellene végrehajtani, ismeretségeket keresni, mert jó, ha az adott célhelyen 

vannak olyan emberek, akikkel később együtt lehet működni, ismeri az ottani viszonyokat. A tanácsadó 

testület két tagjára tett javaslatom polgármester úrnál van, megbízás fázisában van az ügy. Az egyik 

személy Vaczula Krisztina, akinek a testvérvárosi kapcsolatokban évtizedes tapasztalata van. A másik 

személy Pappné Pattke Mária, aki a Pénzügyi Bizottságnak a tagja jelenleg is. Mind a ketten örömmel 

vállalják, de kell a hivatalos megbízásuk, ezután lehet tanácskozni, és jegyzőkönyvet felvenni, 

hangfelvételt készíteni. Az elképzeléseim én is leadtam, azt szeretném, ha véglegesítés előtt beszélnénk 

erről egy kicsit bővebb körben, akár az összes tanácsnokkal, mert a testvérváros minden képviselőre 

tartozik, nem csak rám. Ezt a polgármester úr már szervezi.  

 

Lenkei György: Jelen pillanatban még nincs tanácsadó testületem, vannak segítőim, de ez még nem 

hivatalos. Én már az ötödik ciklusomat töltöm, ezúttal listáról kerültem be, és miután egész nap a 

városban járok, a körzetemben rengetegen megállítanak egyéni problémákkal, olyanokkal főként, amik 

nyilván nem publikusak, de amelyekben többé-kevésbé tudok segíteni. Közösségi dolgokban is fordulok 

polgármester úrhoz, például a bócsai játszótérre a homokozó fölé napvitorlát kértek a szülők a 

gyerekeknek. Számomra is megdöbbentő módon ez négy nap alatt elintéződött, és az 5-ik napon már 

feltették a napvitorlát. Hasonlóképp problémaként jeleztem a Nemeskéri úti fák állapotát, mert a vihar 

után hatalmas, deréknagyságú ágak törtek le, kérve, hogy ezt vizsgáltassuk meg. Kiderült, hogy ez nem 

a városhoz tartozik, de úgy tudom, hogy a főkertészünk továbbította a kérést. Ami viszont a tanácsnoki 

munkát illeti, szociális és társadalmi segélynyújtásért felelős tanácsnok vagyok, ez a hivatalos 

megnevezés. Gyakorlatilag a szociális ügyeket igyekszem koordinálni és polgármester úr elé terjeszteni. 

A városban tizenkétféle segélyt adunk, ebben vannak természetesen pénzbeli és nem pénzbeli juttatások 

is. Gyakorlatilag naponta bejárok a Hivatalba, hiszen annyira összetett ez a munka, hogy mindennapra 

jut valami feladat. Ezekben a feladatokban segítőim vannak, az Alapszolgáltatási Központ vezetője, 

Tóth Ildikó és Bogdányi Krisztina asszony, akit javasolni fogok a segítőim közé, valamint Csányi József 

alpolgármester úr, és amivel kezdenem kellett volna, a Hatósági Osztály szociális kérdésekkel 

foglalkozó munkatársai. Velük konzultálva dolgozom ki azokat a javaslatokat, amelyeket a polgármester 

úr elé terjesztek, és idáig minden egyes javaslatom elfogadásra került általa. A javaslatok listáján 23 

konkrét javaslatom van, de ez valójában sokkal többet jelent, mert például a települési támogatásoknál 

10 és 20 között van az esetek száma, és mindegyiket külön-külön meg kell vizsgálni, tehát gyakorlatilag 

60-80 esetről van szó. Az élelmiszercsomagokat átnéztük, megállapítottuk, hogy az infláció miatt fel 

kell emelni a rájuk fordított költségeket. Ez meg is történt, új élelmiszercsomagokat állítottunk össze és 

megrendeltük. Hasonlóképpen a tisztasági csomagot is újra elindítottuk. A beiskolázási támogatás az 

idén is kifizetésre került, minden rászoruló kapott idén 20 ezer forintra megemelt beiskolázási 

támogatást. Hasonlóképpen az orvosok iparűzési adójának ügyét is beterjesztettem a polgármester úr 

felé. Ennek elbírálása még folyamatban van, de ez már nem a Hivatalon, hanem az orvosokon múlik. 

Az egyházi táboroztatás költségeit is támogattuk. Az Alapszolgáltatási Központ SZMSZ-éről véleményt 

mondtunk, és elfogadásra javasoltuk polgármester úr felé. A Gödi Polgárok Egészségéért Díj pénzügyi 

hátterét is megreformáltuk. A karácsonyi adománycsomagok egyeztetése is megtörtént. Egyéni lakhatási 

kérdés is megoldásra került, és a babafészek programot is újra fogjuk indítani. Az Idősek Világnapjának 

megszervezésében aktívan részt vettünk, támogattuk is anyagilag. A közeljövőben a szociális területen 

végzett munkáért adományozható Salkaházi Sára Díjat 3 hölgy fogja megkapni. Indul a fűtési támogatás, 

jövő héttől kezdve már be lehet adni rá a kérelmet. Javasolni fogom a szülési támogatás összegét az 

eddigi 30 ezer forintról 50 ezerre emelni. A babafészek programhoz a mintadarabok már itt vannak, és 

úgy tudom, hogy a városvezetés még egy plusz ajándékcsomagban is gondolkodik. A karácsonyi csomag 

előkészítésben van, és tudomásom szerint polgármester úr meglepetéssel is készül az időseknek. 

Szervezés alatt van és hamarosan elindítjuk a „gondosóra és -telefon” programot, ami azt jelenti, hogy 

egy gombbal lehet segítséget kérni. Az óra azt is jelzi, ha az egyedülálló idős embernek problémája van, 
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pl. elesik. Ezt az órát fogjuk majd természetesen díjtalanul az idősekhez eljuttatni. A telefonszámom 

változatlan 25 éve, bármikor telefonon elérhető vagyok és amiben tudok, segítek.  

 

Kammerer Zoltán polgármester további hozzászólás hiányában megköszönte a részvételt és a Képviselő-

testület közmeghallgatását bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

 Kammerer Zoltán Dombováriné dr. Kozák Nikolett 

 polgármester jegyző 


